
Verslag bestuursvergadering Vizsla Vereniging van woensdag  29 november 2023 
 
Aanwezig: Jeroen (voorzi0er), Michael, Nanna, Albert, Sjir, Harry (verslag). 
Afwezig met reden: Herman  
 
1. Opening door de voorzi0er. 
 
2. Mededelingen. 
Jeroen: Nanna wil vanuit het bestuur de “kar gaan trekken” van de comissie Fokkerij en gezondheid. 
Daarnaast zal zij nog een half jaar exterieur voor haar rekening nemen. 
Op 13 december zal de kennismaking met de commissieleden plaatsvinden. 
Maureen van Londen-van de Beek neemt de taken (rasinformaRe, pupinfo en nesSelicitaRes) over 
van Helen Zaanen 
 
3. Ingekomen stukken.  
- Er zijn geen opmerkingen over de ingekomen stukken vanuit de Raad van Beheer die door de 
secretaris zijn doorgestuurd.  
- Ingrid de Jong stelt voor om de ALV te koppelen aan de KCM. Het bestuur vindt dit geen uitvoerbaar 
idee omdat het voor de vrijwilligers die deze dag organiseren een te zware belasRng wordt. Deze 
mensen zijn al heel vroeg aanwezig en zijn aan het einde van de dag doorgaans te moe om ook nog te 
vergaderen. Bovendien hebben de bezoekers bijna allemaal hun hond bij zich en niet iedereen wil de 
hond in de auto achterlaten. Jeroen/Harry zullen Ingrid op de hoogte brengen van dit besluit. 
- Michiel Limburg hee\ zijn lidmaatschap van de vereniging opgezegd. Het gee\ als reden aan dat zijn 
ruwhaar Vizsla geneRsch een gladhaar blijkt te zijn en dat er binnen onze vereniging geen 
toestemming wordt gegeven om als gladhaar te fokken. Het bestuur besluit dat we de huidige 
fokregels gewoon handhaven. Wel zal er op de ALV gesproken worden over de furnischingstest. 
Jeroen hee\ al met Michiel gesproken. Verdere acRe is dus niet nodig. 
- Een van de leden is momenteel geschorst en hee\ opnieuw een nest gefokt zonder toestemming 
vanuit de vereniging. In de discussie die volgt komt naar voren dat iemand die geschorst is toch 
gewoon door kan gaan met fokken zonder toestemming vanuit de vereniging. Het enige wat overblij\ 
is royeren, maar dan kan pas als de schorsing is afgelopen. Dat moet dan wel door de ALV worden 
goedgekeurd. Bovendien hee\ het betreffende lid dan recht op een weerwoord. Een mogelijke 
schorsing zal/moet voorafgaand aan de ALV schri\elijk worden bericht aan het lid. 
 
4. Verslag bestuur 1-11-23 
Verslag wordt goedgekeurd en kan op door Albert op de website worden geplaatst. 
      
5. Concept beleids- en invoeringsplan.  
Er is een drietal inhoudelijke reacies geweest. Deze zullen Rjdens de BALV worden besproken. 
Voorafgaand aan de BALV zullen de leden die zich hebben aangemeld deze reacRes en het standpunt 
per reacRe ontvangen, daarnaast zal dit op de website worden geplaatst. 
 
Inbreng Raoul van Zijl in het kort, plus standpunt bestuur: 
Raoul verzoekt het bestuur: 

- een doelgroepen Pyramide op te stellen zodat duidelijk wordt welke acRviteiten en overige 
zaken (zoals social media) gericht zijn op welke doelgroepen (halen en brengen).  

Van het bestuur:  
Het bestuur adviseert om dit voorstel niet over te nemen en de sugges5e verder uit te werken bij de 
implementa5e van het beleidsplan.  

- In het beleidsplan specifiek toe te voegen dat er jaarlijks budget gereserveerd wordt om 
zogenaamde pilots te starten. 

Van het bestuur:  



Een sympathiek idee wat het bestuur gaat oppakken. 
Het bestuur zal voor dit punt ruimte vragen in de begro5ng 2024 die ter goedkeuring  wordt 
voorgelegd aan de leden 5jdens de ALV. Hiervoor hoeC naar de mening van het bestuur het 
beleidsplan niet te worden aangepast. 

- Nu de vereniging de intenRe hee\ meer trainingen en wedstrijden te gaan organiseren, is het 
van belang om duidelijke criteria te stellen voor toelaRng.  

Van het bestuur:  
Het organiseren van wedstrijden gaat onder de regelgeving van de ORWEJA (samenwerkingsverband 
tussen de Jagersvereniging en de Raad van Beheer op Kynologisch Gebied) en op deze regels heeC de 
vereniging slechts indirect en zeer beperkte invloed.  
Voor zover dit punt betrekking heeC op workshops en trainingen zal het bestuur situa5oneel deze 
punten beoordelen op haalbaarheid, meetbaarheid en realiseerbaarheid. 
Om bovengenoemde redenen adviseert het bestuur dit niet op te nemen in dit Beleidsplan. 

- De leden te stemmen over het voorstel om de Facebook groep alleen voor leden toegankelijk 
te maken. 

Het bestuur vindt dit geen onderwerp voor het beleidsplan, maar vindt dat dit veel meer past in de 
communica5estrategie van de vereniging en zal door het bestuur worden uitgewerkt in het  
communica5eplan.   
  
Inbreng Margriet Pel in het kort, plus standpunt bestuur: 
Het is een mooi en behoorlijk ambiReus plan geworden. 
We hebben bij de vizsla geen specifieke werklijnen nodig, want de meeste vizsla's hebben nog een  
aanleg om goed te kunnen werken. Maar verschillen zijn er ook.  
Dus gaarne zou ik zien dat er nog een zin aan de selecRe van goed werkende ouderdieren wordt  
gewijd.  
Het bestuur is blij dat Margriet de doelstellingen onderschrijC en het bestuur heeC met belangstelling  
de no55e gelezen en denkt dat niet dit (nog) niet thuishoort in een Beleidsplan, maar vooral zal  
moeten gaan over de inhoud van ons VFR.  Het bestuur nodigt Margriet uit om haar standpunt verder  
toe toelichten aan het bestuur en/of hierover te spreken in het fokkersoverleg. 
Dat is de reden dat het bestuur adviseert om dit niet op te nemen in het huidige beleidsplan. 
 
Inbreng Judith Greve, plus standpunt bestuur: 
Een mooi concept waar ik niets aan toe te voegen heb behalve een taalfoutje dat een paar keer 
gemaakt wordt: Het bestuur benoemt een bestuurslid die moet zijn dat. Het is niet die bestuurslid 
maar dat bestuurslid. 
Het bestuur gaat deze taalfouten herstellen in het defini5eve beleidsplan. 
 
6. Rondvraag 
Vindt het bestuur het leuk om een informele lunch ter opening van het jaar te hebben? 
Antwoord: ja, in combi met de bestuursvergadering in januari. Vroeg starten met de vergadering, 
daarna lunch. 
Herman: Spaniels toelaten bij MAP? Omdat Herman afwezig is wordt deze vraag naar de volgende 
bestuursvergadering doorgeschoven. Dan kan Herman ook zijn standpunt/advies inbrengen. 
Nanna: Kunnen wij de leden een bewijs van lidmaatschap geven? Via Labokin kan een lid korRng 
krijgen op langhaar test, maar dan moet lidmaatschap aangetoond kunnen wowrden. Nanna wordt 
gevraagd een voorstel uit te werken. 
Albert: krijgen de vrijwilligers een cadeaubon. Antwoord: ja. De bestuursleden dragen vrijwilligers aan 
bij Albert. 
 
 
 
Afsprakenlijst 29-11-23 



Nanna: voorstel bewijs lidmaatschap 
Harry agenda: spaniels Rjdens MAP. 
Bestuur: vrijwilligers aandragen ivm cadeaubon 
 
Albert: nieuwsbrief beleidsplan en BALV op de website 
Jeroen: nieuwsbrief ivm BALV 
Jeroen/Harry: reacRe naar Ingrid de Jong 
 
Afsprakenlijst 1-11-23 
Albert: begroRng 2024 opstellen, communicaRevoorstel/plan (website/facebook/varia).  
Nanna: sluitende begroRng KCM. 
Michael: gesprek deelnemers Europacup 2023 
Harry, agenda bestuur: Europacup 2024; begroRng 2024, kopij aanleveren a.d.h.v. een jaarplanning, 
enquête onder de leden. 
 
Afsprakenlijst 27-9-23 
Michael: voorstel aanpassen reglement selecRecriteria deelname Europacup.  
Herman: uitwerken van het organiseren van een Orweja KAP of TAP. 
 
Afsprakenlijst 26-7-23 
Herman: JBT-regelement aanpassen samen met Huub. 
Nanna: kunnen we mensen langer “vasthouden” Rjdens KCM. 
 
Besluitenlijst 29-11-23 

1. Nanna wordt bestuurslid Fokkerij en gezondheid. 
2. Vrijwilligers ontvangen een cadeaubon 

Besluitenlijst 1-11-23 
1. Keuren nakomelingen vervalt. 
2. Overleg bestuur om en om fysiek-digitaal 
3. Ruben wordt voorgedragen om scholing te volgen tot keurmeester veldwerk 
4. Het aantal Varia’s wordt teruggebracht tot 3 
5. Nieuwsbrief langs mediagroep 
6. Het invoerings- en beleidsplan kan naar de leden 
7. De aanhanger van de vereniging kan worden aangepast door John van Essen en kan worden 

gestald in Markelo. 
Besluitenlijst 27-9-23 

1. Er is 350 euro beschikbaar voor Onderzoek Paul Mandigers 
2. PosiReve intenRe organisaRe Europacup 2025 

Besluitenlijst 26-7-23 
1. Samenstelling deelnemers Europacup 2023 

Besluitenlijst 5-7-23 
1. Akkoord met Reglement vrijwilligers 
2. Akkoord met lijst deelnemers wedstrijden 
3. Volgend KCM: 2-6-24 

 
Verzameling agendapunten ALV: 
Furnischingstest 
BegroRng 2024 
Jaarverslag 2023 
 


